
PRIPRAVE NA III. KONGRES
SAMOUPRAVLJALCEV

Izvoljenih 5 dele-
gatov za kongres

Na občinski konferenci za izvolitev
delegatov za III. kongres jugoslovan-
skih samoupravljalcev, ki je bila 10.
aprila, so se zbrali delegati OZD, druž-
benopolitične skupnosti, družbenopoli-
tičnih organizacij ter samoupravnih in-
teresnih skupnosti. O delu občinskega
koordinacijskega odbora je uvodoma
podal poročilo njegov predsednik Ja-
nez Čebulj. Same priprave se v občini
odvijajo v skladu s sprejetim progra-
mom, zatorej lahko ocenjujemo, da se
le-te vršijo v vseh samoupravnih sredi-
nah, najintenzivnejše pa so v organiza-
cijah združenega dela. V teh so bile
tudi problemske konference in ponekje
so bile obravnavane tudi posamezne
teme.

Izteklo se je evidentiranje kandida-
tov za delegate III. kongresa. Kar 35
predlagateljev je predlagalo 23 možnih
kandidatov. Na skupni seji koordinacij-
skega odbora in občinskega sindikalne-
ga sveta je bila 19. marca sprejeta kan-
didatna lista za 5 kandidatov, ki so jo
obravnavali vsi samoupravni subjekti v
občini.

Občinska volilna konferenca je to H-
sto obravnavala in z glasovanjem izvo-
lila za delegate: JANEZA ČEBULJA
(predsednik občinskega sindikalnega
sveta), KURTA ČUČKA (predstavni-
ka GG Ljubljana - TOK Škofljica),
MARIJO KRKOČ (predstavnik Mer-
catorja - TOZD Dolomiti), HERMI-
NO dr. LESKOŠEK-ŠEFMAN (pred-
stavnik Inštituta Jožef Stefan) in dr.

govo funkcioniranje, izvajanje programa pa
financirajo njegovi udeleženci.

Skupščina kluba samoupravljalcev, ki je
bil ustanovljen pred dobrimi štirimi leti, je
izbrala novega predsednika kluba. Izvolili so
varnostnega inženirja Jožeta Naduja iz
SOZD Slovenske železarne - Tovil. Jože
Nadu ima na področju samoupravljanja bo-
gate izkušnje, sedaj pa je predsednik delav-
skega sveta v svoji delovni organizaciji.
Izvolili so tudi nov 17 članski izvršni odbor.

V minulem obdobju je klut> samouprav-
Ijalcev zavzel pomembno mesto v izobraie-
valnem procesu samoupravljalcev, premalo
pa se je doslej uveljavil v delovnih organiza-
cijah v tem smislu, da bi iz delovnih sredin
prihajale pobude za delo kluba. Prevečkrat
je klub sam oziroma njegov izvršni odbor
spodbujal akcije. V prihodnje naj bi bilo
drugače in naj bi delavci bolj izkoristili mož-
nosti, ki jih nudi klub. V to smer se bo pri
delu usmeril klub v naslednjih letih.

Ivan Prebil, ki je kot predsednik kluba
uspešno vodil njegovo delo v minulem ob-
dobju pravi o delu: »Rezulati na skupščini
sprejetih usmeritev bi bili še boljši, če bi bilo
več različnih mnenj in interesov iz posamez-
nih samoupravnih organov, samoupravnih
skupnosti in delovnjh organizacij. Mislim
pa, da smo naredili veliko z organizacijo
neposredne izmenjave izkušenj, pri razvija-
nju vsebine organizacije in metod samou-
pravljanja prakse. Nekaj je bilo tudi pomoči
v obliki svetovanj delovnim organizacijam
pri uresničevanju ustavne vsebine samou-
pravljanja, več pa je bilo s tega področja
posvetov. Klub je dal nekaj pobud za reše-
vanje posameznih problemov s področja sa-
moupravljanja, ki so širšega značaja.«

Tudi v bodoče bo temeljna dejavnost klu-
ba usmerjena v izobraževanje, izmenjavo
mnenj in izkušenj, razpravo o aktualnih
družbenopolitičnih vprašanjih in nudenje
strokovne pomoči.

MARIJANA ROŽIČA (predsednik
skupščine mesta Ljubljana).

Zbrani delegati so na to poslušali še
izvajanja dr. Marijana Rožiča, ki je
spregovoril o gospodarjenju in politič-
nih razmerah v pogojih uresničevanja
stabilizacijskih ukrepov v Ietu 1981.

Za klub, več iz
prakse

Na 3. seji skupščine kluba samoupravljal-
cev, na katerih so sodelovali kot delegati
predsedniki delavskih svetov in samouprav-
nih organov iz velike večine delovnih orga-
nizacij iz območja občine, so poleg delovne
usmeritve sprejeli tudi nova pravila. Ta pra-
vila dopolnjujejo osnovne samoupravne
sporazume v tem, da bo odslej udejstvova-
nje posamznega člana kluba bolj prilagodlji-
vo, kar pa je odvisno predvsem od njegove-
ga interesa in potrebe. S tem se je klub
preosnoval v smislu sklepov 9. kongresa slo-
venskih sindikatov v takžno obliko dela ob-
činskega sindikalnega sveta, ki financira nje-

Na Viču se bodo tudi v prihodnje zavze-
mali za takšno obliko delovanja klubov, ki
bo odsevalo neposredno interese delavcev in
njihove potrebe. Pri tem bodo skušali dose-
či, da bi sodeloval čim širši krog samouprav-
Ijalcev v vseh sredinah, tako v OZD, KS in
SIS. Z različnjmi neposrednimi oblikami
izmenjave izkušenj o konkretnih vprašanjih
samoupravljalske prakse in življenja pa mo-
ra viški klub v prihodnje pomagati pri uspo-
sabljanju samoupravljalcev za uresničevanje
njihovih pravic in doižnosti.

»V tem trenutku bomo v klubu samou-
pravljalcev namenili največ pozornosti pri-
pravam na 3. kongres samoupravljalcev Ju-
goslavije, uresničevanju gospodarske stabi-
lizacije, uresničevanju načela delitve po delu
in rezultatih dela in pripravam na 3. konfe-
renco ZSS o socialni politiki in krepitvi so-
cialne varnosti«, nam je povedal Jože Nadu.

V programu dela je posebej zanimivo, da
je klub samoupravljalcev na več srečanjih v
delovnih organizacijah in na ravni občine
ocenil in preveril sistem delitve osebnih do-
hodkov in dograjevanje tega sistema. To bo
istočasno tudi preverjanje uresničevanja
stališč 2. konference ZSS.«

MILOVAN DIMITRIČ


